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Přítomní členové KV: Jitka Hejlová, Eva Šnáblová, Ilona Tytlová, Mgr. Denisa Kaslová 

Omluveni: Ing. Stanislav Jetonický 

Doba jednání:   16:00 – 16:30 

Poznámka zapisovatele: 

Program jednání byl předem navržen. Body jednání jsou uvedeny v tomto zápisu 

v chronologické posloupnosti. Osoby jsou uvedeny s tituly a celými jmény pouze jednou na 

začátku tohoto zápisu, dále pak v textu zápisu bez titulů a křestních jmen. Zkratkou KV 

vyskytující se v následujícím textu je označen „Kontrolní výbor města Hrádek u Rokycan“. 

Usnesení jsou zapsána tučně a v uvozovkách. 

Paní předsedkyně KV Jitka Hejlová v 16:00 hod přivítala všechny přítomné členy KV 

a shledala KV pro toto jednání za usnášeníschopný. Paní předsedkyně KV navrhla jako 

zapisovatele tohoto jednání KV paní Kaslovou, což KV jednomyslně schválil.  

Předmětem tohoto jednání byl podnět zastupitele města Hrádek č. 4/2022 ze dne 

13.5.2022. 

1. KV rozhodl, že se podnětem bude zabývat.  

• Podnět zastupitele se týkal zápisu RM Hrádek č. 7 ze dne 4.4.2022.  

„KV doporučuje v zápisech před bodem hlasování uvádět jakoukoli změnu v počtu 

přítomných členů RM Hrádek.“ 

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0 

2. KV zpracoval odpověď na tento podnět, přičemž tato odpověď je přílohou tohoto 

zápisu a bude zveřejněna současně se zápisem. 

 

Jednání KV bylo ukončeno v 16:30 hodin. 

 

Zapsala:    Mgr. Denisa Kaslová  

 

Přítomní členové KV:  Jitka Hejlová  

Zápis z jednání KV města Hrádek u Rokycan - strana 2/2 



 

 Ilona Tytlová  

     

Eva Šnáblová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha k zápisu č. 8 KV ze dne 13.6.2022 

 

Vážený zastupiteli,  

 

Kontrolní výbor města Hrádek se rozhodl, že se bude Vaším podnětem č. 4/2022 ze dne 

13.5.2022 zabývat. 

KV prověřil podnět zastupitele s výsledkem, že z počtu hlasujících se dá odvodit počet 

přítomných členů na RM a proto považuje podnět za neopodstatněný. Změnu zápisu 

nedoporučuje. 

 

Doporučení: Kontrolní výbor doporučuje, aby v zápisech byla vždy před bodem hlasování 

uváděna jakákoli změna v počtu přítomných členů RM Hrádek (toto viz zápis č. 8 KV ze 

dne 13.6.2022).  

 

 

S pozdravem  

 

Předsedkyně KV  

Jitka Hejlová  


